
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

Ze dne 15. 6. 2021 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150 
 
Čas zahájení: 17.00 hod 
 
Přítomni: Ing. Jitka Zykánová, PaedDr. Ivo Pohořelý, Mgr. Veronika Denková, Ing. Pavel Steinbauer, 
Ph.D., David Petras, Mgr. Lukáš Kaucký 
 
Jednání se zúčastnila statutární zástupkyně ředitele školy Mgr. Šárka Hurtlová (ředitel školy Mgr. 
Tomek byl omluven z důvodu pracovní neschopnosti) 
 

Program: 

1) Schválení programu schůze 
2) Volba nového předsedy školské rady 
3) Projednání úpravy školního řádu na školní rok 2021/2022 
4) Různé 

 
ad 1) 
Navržený program byl schválen hlasy všech přítomných členů ŠR. 
 
ad 2) 
Novým předsedou školské rady byl zvolen Ing. Pavel Steinbauer, Ph.D. poměrem hlasů:  
 
                      pro: 6    proti: 0    zdržel se: 0 
 
ad 3) 
Na základě doporučení z bezpečnostního auditu, který byl na škole proveden, došlo k úpravě 
školního řádu pro školní rok 2021/2022. Změny byly schváleny hlasy všech členů školské rady. 
 
ad 4) 
Mgr. Hurtlová seznámila přítomné s průběhem výuky v posledním školním roce. Ta byla významně 
ovlivněna pandemickou situací, nicméně i na základě výsledku maturitních zkoušek a 
dotazníkového šetření mezi žáky je patrné, že výchovně vzdělávací proces nebyl výrazně narušen, 
škola učinila řadu kroků k plnohodnotné realizaci distanční výuky. 
Ing. Steinbauer upozornil, že škola by se měla ve výuce IVT více zaměřit na výuku algoritmů. 
 
 
 
Zapsal I. Pohořelý 


